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ACTA DE LA SESSIÓ DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE 7

Núm.: 4/22
Caràcter: ORDINARI
Data: 15 de novembre de 2022
Horari: De 18:00 h a 20:30 h
Lloc: Casal Cívic de Can Parellada

Hi assisteixen:

Josefina Merino Ramírez Presidenta 

Miguel Ángel Moreno Félix Regidor de Districte

Manuel Cáceres Castaño Representant Suplent Grup Municipal PSC

Jordi Centelles Amela Representant Grup Municipal ERC-MES

Piedad Planesa Morales Representant AS d’entitats culturals

Teresa Mirón Sanz Representant Grup Municipal Junts per Terrassa

Jose Miguel Chico Macias  Representant suplent Nova AV Can  Parellada 

Jesús Moreno Cano Representant Nova AV Can Parellada

Carmen Álvarez Manzano Representant Comunitat educativa primària

Francesc Contreras Hernández Representant APV Les Fonts

Herbert Werner Metshke Representant AS d’entitats esportives

Laura Sobrino Martos Representant AS d’entitats juvenils

Elisabeth Herrera de Madre Representant AS d'entitats educatives

Neus Cruz Obiols Representant Suplent Comunitat sociosanitàries

Excusats:

Gabriel Zafra Calero Representant Grup Municipal PSC

Maria José González Osuna Representant AV Can Parellada UNB

Ángel Moreno López Representant AV Torres de Can Parellada

Joan Antoni Ros Calsina Representant AS d’entitats esportives

Mont Busquets i Morató Representant Comunitat educativa secundària

Membres absents:

Jordi Sillero Delgado Representant suplent Grup Municipal Ciutadans Terrassa

Lidia Gómez Rodríguez Representant Grup Municipal Tot per Terrassa

Francisco Esteban Cañada Representant AS d’entitats culturals

També hi assisteixen:

Isaac Albert i Agut Tinent d'alcalde Àrea de Serveis Generals i Govern Obert
Lucia Guerra Osuna Integrant Esplai Can Parellada

David Garcia Castelló Director de serveis de Serveis econòmics

Miquel Ángel Gamell Director dels Serveis Tributaris 

Miquel Pérez Almudaina Director Àrea Estructura Territorial i Atenció Ciutadana

Emilia Andreu Amécija Directora Àrea Economia Finances Serveis Generals i Govern 
Obert

Antònia Fernández Pérez Secretària
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Ordre del dia

1. Aprovació de l'acta del Consell Municipal del dia 4 d’octubre de 2022
2. Presentació del pressupost municipal per a l'any 2023, a càrrec del tinent d'alcalde,
Sr. Isaac Albert i Agut
3. Informacions de Presidència
4. Precs i preguntes
5. Consultes de la ciutadania

Desenvolupament de la sessió

Obre la sessió la presidenta del Consell, la senyora Josefina Merino, i dona les gràcies a tots
els consellers i conselleres  per  la seva  assistència.

1. Aprovació de l’acta Consell Municipal del dia 4 d’octubre de 2022

Acta aprovada sense cap esmena.

2. Presentació del pressupost municipal per a l'any 2023, a càrrec del tinent d'alcalde,Sr.
Isaac Albert i Agut

La Sra. Josefina Merino dona pas al segon punt de l'ordre del dia. Dona la benvinguda al Sr.
Isaac Albert ( Tinent d'alcalde de l' Àrea Serveis Generals i Govern Obert) que  procedeix a
l'exposició d'aquest punt.

El Sr. Isaac Albert explica que hi ha dos objectius clars en el pressupost del 2023 i que són el
de sostenibilitat i el de consolidació. S’ha pres la decisió de no incrementar la pressió fiscal
malgrat l'increment de l’IPC i de la inflació i això vol dir que els ingressos propis en principi no
augmenten. La consolidació té a veure amb els projectes de transformació de la ciutat amb la
idea de consolidar totes les polítiques que s’han dut  a terme durant  el mandat. Diu que la
sostenibilitat passa perquè la situació econòmica no repercuteixi en la ciutadania.

Continuà el Sr. Isaac Albert diu que venim d’un pressupost del 2022 amb un import de 215,73
milions d’euros dels quals 4,3 milions d’euros van quedar com a no disponibles. Es va aprovar
un  pressupost  d’inversions  de  19,3  milions  d’euros,  les  societats  municipals  tenen  un
pressupost de 45,4 milions d'euros i tot això suposa un pressupost consolidat de 280,4 milions
d’euros. Explica que durant l’any es va poder aplicar un superàvit de 8,5 milions d’euros. Pel
que fa als Next Generation, explica que l’Ajuntament s’ha presentat a diferents convocatòries
d’aquests fons europeus i els que han arribat al 2022 s’han estat treballant.

Pel que fa a l’any 2023, diu que s'està treballant amb un import  total de 225 milions d’euros.
Explica que s’aprovaran unes inversions de 12,9 milions d’euros esperant l’impacte dels Next
Generation  i  esperem  que  aquestes  inversions  pugin  fins  a  gairebé  21  milions  d’euros.
Remarca que partiran d'aquests 12,9 milions d’euros que són recursos propis però que si es
sumen les inversions provinents d’aquests fons europeus ens podem situar en aquestes xifres
de 21 milions d’euros. El pressupost de les societats municipals es manté amb un import de
45,4 milions d’euros i això fa un import consolidat de 283,3 milions d’euros però diu que quan
s'actualitzi el tema d’inversions, aquest import s'incrementarà fins als 291 milions d’euros. El Sr.
Isaac Albert diu que el pressupost creix en ingressos, el pressupost ordinari creix 9 milions
d’euros  i  el  pressupost  consolidat  que  inclou  inversions,  societats  municipals  més ordinari
estarem al voltant d’ 11 milions més.

Continuà el Sr. Isaac Albert i explica, en referència a les ordenances fiscals del 2023 que hi ha
increment  zero  tant  dels  tipus  impositius  com  dels  coeficients  i  per  tant  no  augmenta  la
fiscalitat. Informa que aquest any 2023 entrarà en funcionament un gestor tributari que acabarà
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impactant d’una forma molt positiva en la ciutadania perquè facilita el pagament i genera un pla
personal de pagament  que permetrà  gestionar els seus tributs d’una forma personalitzada.
Informa que s’han dut a terme millores tècniques en l’àmbit de les bonificacions i les comunitats
energètiques, del patrimoni, dels comptadors de l’aigua, de la tinença d’animals de companyia
etc que no tenen cap impacte en els rebuts.

A continuació, explica que el recurs més important d’un ajuntament és l’IBI amb una recaptació
de 61 milions d’euros. La participació en els impostos de l’Estat (PIE) són 65 milions d’euros.
Altres aportacions d’altres administracions (Generalitat de Catalunya i Diputació) suposen 27
milions d’euros. Taxes i preus públics amb un import de 38 milions d’euros. L’impost de vehicle,
9 milions d’euros. L’impost d’activitats econòmiques (IAE) 9 milions d’euros. La plusvàlua 7
milions i mig d’euros. Recorda que amb aquest impost abans es  recaptaven 12 milions d’euros.
L’impost de construccions (ICIO) suposa gairebé 6 milions d’euros. Aquest són els ingresso
principals de l’Ajuntament que fa un total de 225 milions d’euros. Explica el Sr. Isaac Albert que
gairebé un 59% són ingressos propis i per tant depenen de les nostres dedicions i un 41% de
participació d'ingressos de l’Estat i d’altres administracions.

Continua el Sr. Isaac Albert i explica les principals taxes i preus públics que suposen gairebé 38
milions d’euros. En referència a la taxa de residus, el Sr. Isaac Albert posa de manifest que
aquesta taxa ha de tendir i s’ha d’acostar a cobrir el cost real del servei i cada any estem més
lluny del cost real del servei i en aquest moment estem al voltant del 55% del cost real. La
recollida de residus a la ciutat té un cost de gairebé  26 milions d’euros, dels quals només en
recaptem 13 milions i la resta surt de la recaptació general que no cobreix la taxa.

Continua el  Sr.  Isaac Albert  i  explica que al  pressupost  del  2023 tenim la problemàtica de
l’increment de la despesa amb un increment de 17 milions d’euros. Si ingressem 9 milions més
però tenim una despesa de 17 milions més, això vol dir que tenim 8 milions d’euros que hem
d’interioritzar  dins del  pressupost  i  això ens condiciona i  ens complica a l’hora de prendre
decisions.  Explica que  aquest  augment  dels  ingressos  prové  dels  5,2  milions  d’euros
d’ingressos propis, menys 4,5 milions d’euros de la plusvàlua, dels 2,2 milions de les PIE i dels
6,4 milions d’euros d’ingressos d’altres administracions. Aquests últims explica que es tracta
d'ingressos molt finalistes. D’aquest 6 milions d’euros, 2,2 milions van destinats a la gratuïtat de
les  escoles  bressols  i  4,2  milions  d’euros  venen  condicionats  pel  Contracte  Programa  de
Serveis Socials.

En referència a l’increment de la despesa, diu que moltes de les coses que genera aquest
increment  són  coses  que  no  depenen  directament  de  l’Ajuntament  com  poden  ser  els
subministraments amb un increment de 4 milions d’euros sobre el pressupost a l’any 2022. Pel
que fa a la càrrega financera, informa que s’han apujat els tipus d’interès i hem de pressupostar
2,2 milions més de càrrega financera.  Per altra banda, quan els pressupostos generals  de
l’Estat aproven l’increment de retribucions salarials, això ens impacta en 5,5 milions d’euros.
Explica el  Sr.  Isaac  Albert  que  també  hi  ha  dedicions  polítiques  com  la  consolidació  de
polítiques i de serveis que suposa un augment de 3 milions d’euros. Diu que aquí hi ha temes
de neteja i de transport que impacten en aquest sentit. Hi ha el compromís de finalitzar l’any
amb una plantilla  de la policia municipal  de 300 efectius.  Al  2022 es va prendre la decisió
d’augmentar en 46 agent més la plantilla de la policia municipal, al 2023 han d’entrar entre 15 i
20 nous agents, amb un impacte econòmic de 1,6 milions d’euros. 

Continua el Sr. Isaac Albert i explica en referència a la distribució del pressupost ordinari que
40,45 milions van destinats al servei públic en concret el projecte de desplegament territorial,
optimitzar  serveis  i  empreses  municipals.  En  l’àmbit  de  l’espai  públic  i  sostenibilitat  es
destinaran  86,99  milions  d’euros  destinats  a  la  millora  de  la  seguretat,  la  neteja,  la
transformació energètica i polítiques de sostenibilitat. 22,7 milions d’euros destinats a promoció
econòmica  i  projecció  de  la  ciutat.  Esports  i  cultura,  turisme  innovació  i  audiovisual  i
dinamització  comercial.  En  l’àmbit  dels  drets  socials  es  destinaran  34,23  milions  d’euros
destinats al nou contracte programa amb la Generalitat. L’àrea de cicles de la vida es dota de
28,75 milions d’euros enfocats a l’escolarització i a la lluita contra la segregació escolar.
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Continua el Sr. Isaac Albert i en l’apartat d’inversions explica que es disposa d’uns 12, 9 milions
d’euros  i  que  aquesta  xifra  és  provisional  en  espera  dels  fons  europeus Next  Generation.
Informa que hi ha inversions en el servei públic en concret en desenvolupament informàtic, en
els  equipaments  municipals  i  en  l'accessibilitat  dels  espais  públics.  En  espai  públic  i
sostenibilitat,  inversions en actuacions al territori,  en manteniment i  en rieres. En l’àmbit de
promoció econòmica i projecció de la ciutat es faran inversions en l’àmbit dels polígons. En
drets socials s’aposta per l’habitatge i  l’accessibilitat de la via pública.  En cicles de la vida
s’actuarà en equipaments  educatius  i  equipaments  de joventut.  Explica que en concret,  al
Districte 7, es faran actuacions com la climatització del Casal Cívic, el tema dels murets del
carrer  Suècia  i  Bulgària  i  possiblement  el  de  carrer  França,  encara  que  aquest  no  està
confirmat, la reparació de passarel·la de les Fonts i les actuacions previstes al Camp Municipal
de Futbol de Can Parellada i al de Sant Joan de Les Fonts.

En referència al  Next  Generation,  el  Sr.  Isaac Albert  explica que en l’àmbit  de turisme del
modernisme industrial  hi  ha un projecte de 4,3  milions d’euros amb una subvenció  de 4,3
milions d’euros, explica que encara no hi ha una resolució però som optimistes en aquest sentit.
Posa de manifest que això està bé perquè hi ha convocatòries que tot i que et donin una part
del projecte, l’Ajuntament ha d’aportar una altra part i això condiciona el pressupost. En l’àmbit
de rehabilitació d’edificis hi ha diferents projecte en marxa, Un és l’antic Ajuntament que ha
estat atorgat amb un projecte de 950.000 euros i una subvenció de 647.000 euros. Hi ha una
altre en marxa amb un projecte de 7,5 milions d’euros amb una subvenció de 3 milions d’euros
al  Vapor  Cortés.  Pel  que fa a  les rieres,  informa que aquest  ha estat  denegat.  En l’àmbit
d’agenda urbana s’ha atorgat amb resolució definitiva amb un import de 250.000 euros. En
l’àmbit  de  transformació  digital  i  modernització  de  l’administració  s’ha  atorgat  amb  un
pressupost de 1,3 milions d’euros i una subvenció de 832.000 euros. Pel Netx Generation de
zones de baixes emissions l’Ajuntament es va presentar a dues convocatòries, una ja ha estat
atorgada amb un projecte de 12,7 milions i una subvenció de 8,9 milions amb molt impacte a la
via pública i un segon que s’ha presentat però que encara no hi ha resolució definitiva per un
import  del  projecte  de  11  milions  d’euros,  del  qual  s’han  sol·licitat  7  milions  d’euros  de
subvenció i l’aportació municipal serà de 3 milions i mig d’euros. Recorda que són gairebé 40
milions d’euros d’inversions en fons europeus i és molt important perquè l’Ajuntament té una
capacitat de fer entre 40 i 50 milions d’euros d’inversió en un mandat de quatre anys.
Finalment el Sr. Isaac Albert informa que s’ha presentat la proposta als Consells Municipals de
Districte, s’han fet les audiències públiques i s’ha fet reunions amb els agents socioeconòmics
de la ciutat. La idea és aprovar el pressupost al Ple extraordinari del 30 de novembre perquè
puguin entrar en vigor l’1 de gener de 2023.

La presidència obre el torn de paraules

Pren la paraula la Sra  Elisabeth Herrera i pregunta per l’estat del projecte de la passarel·la dels
ferrocarrils i si el pressupost d’Eco-Equip per al 2023 s’incrementa o es redueix.

Respon el Sr. Isaac Albert que pel que fa als grans números, el pressupost del 2023 iguala al
de l’any passat i posa de manifest que el condicionant del pressupost del 2023 és que s’ha
d’interioritzar un augment pel que fa la despesa energètica i un augment en el Capítol 1. El
pressupost pel que fa a Eco-Equip és el mateix i la voluntat és mantenir el gran esforç que s’ha
fet per la millora en el servei de la neteja per tant s’intentarà que el cost de la despesa impacti
el mínim possible en el servei. 

Pren de nou la paraula la Sra. Elisabeth Herrera i  comenta que potser s’hauria de fer una
injecció econòmica extra perquè aquesta factura energètica no repercuteixi en el servei.

Respon el Sr. Isaac Albert i diu que Eco-Equip ha de prendre les seves decisions i es veurà con
evoluciona durant l’any. Diu que el tema està quan les variacions són assumibles i quan no ho
són,  posa  l’exemple que si  les  despeses haguessin  augmentat  11 milions  d’euros,  encara
tindríem capacitat de prendre decisions i prioritzar. Recorda que Eco-Equip és una empresa
municipal que té tresoreria pròpia i això li permet un cert marge.
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Pren  de  nou  la  paraula  la  Sra.  Elisabeth  Herrera  i  pregunta quin  és  el  pressupost  per  la
passarel·la.

Respon el Sr. Isaac Albert i diu que la passarel·la va estar pressupostada en inversions del
2022 i no es va poder dur a terme, el pressupost era d’aproximadament 250.000 euros. Afegeix
que el material ja s’ha comprat.

Pren la paraula el Sr. Francisco Contreras i pregunta si l’empesa explotadora del peatge de Les
Fonts paga algun impost o tribut que es puguis afegir als ingressos de l’Ajuntament.
 
Respon el Sr. Miquel Àngel Gamell i comunica que paguem l’Ibi de tot el tram que ocupen i
tributen  per  quota  nacional  i  aquesta  repercuteix  en  la  nostra  ciutat  a  partir  de  la  part
proporcional que l’Estat Espanyol ens aporta.

Pregunta la mateixa qüestió en relació a l’empresa que gestiona la Depuradora de Les Fonts.

Respon el Sr. Isaac Albert i diu que s’enviarà la informació.

Continua el Sr. Francisco Contreras i  pregunta quina proporció de personal funcionari té el
Districte 7 en relació a altres districtes.
 
Respon la Sra. Emília Andreu i diu que la distribució del personal no va en funció del districte ni
de la població sinó del tipus de serveis. Cada districte té un personal fixe i un personal que va
rotant. Hi ha personal de neteja, de manteniment, de seguretat... que va rotant pels districtes i
després hi ha personal d’atenció directa, de serveis socials, a les escoles.. si que li podem fer
arribar el personal que hi ha a l’equipament del districte. Diu que es mirarà quants equipament
hi ha al Districte 7 i quan personal hi ha i posa de manifest que s’haurà de sumar el personal
que també treballa al districte ,però que no està permanentment al districte.

Qüestiona que manteniment de l’asfaltat i de les voreres estigui dintre del pressupost perquè li
costa fer una valoració positiva de les inversions fetes al districte.
 
Respon el Sr. Isaac Albert i diu que el tema del manteniment dels paviments a la ciutat és molt
deficitari,  al  Districte 7 i  a tota la ciutat.  Comenta que al  proper mandat depenent de com
evolucionin  els  recursos  ha  de  ser  el  mandat  del  manteniment,  de  la  recuperació  dels
equipaments esportius, cultural, socials, cívics i de la via pública. Recorda que les partides són
genèriques i que funcionen per lots. L’Àrea de Territori té lots contractats que depenent de les
característiques dels carrers els va adjudicant i no va per barris ni districtes sinó que va per
tipologia.

El Sr. Francisco Contreras repren la paraula i pregunta per la compra de l’autobús de la Línia
15 i manifesta la sensació de ser els últims en ser atesos.

Pren la paraula la Sra. Emília Andreu i respon que l'autobús ja està comprat, que s'ha d’adaptar
i passaran uns mesos per la seva posada en marxa. I informa que també hi ha altres barris que
esperen la compra d'autobusos com Poble Nou i les Martines.
 
El Sr. Francisco Contreras finalitza la seva intervenció demanant més inversions en el tema
d’equipaments esportius.

El Sr. Isaac Albet informa que sempre hi ha necessitats, però que s’ha fet un gran esforç durant
aquesta legislatura en l’àmbit esportiu.

Pren la paraula el Sr. Miguel Ángel Moreno i diu que les inversions en equipaments esportius al
Districte 7 han estat importants i  recorda l’adequació del camp de futbol  de Les Fonts,  les
millores en el camp de futbol de Can Parellada i el de l’Atlètic Sant Joan.
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Pren la paraula la Sra. Teresa Mirón i  pregunta si hi ha data d’iniciació de les obres de la
passarel·la.

Respon la Sra. Emília Andreu i diu que ara es farà una actuació urgent de reparació, però que
s’informarà de l’inici de les obres definitives.

Pren la paraula la Sra. Carme Álvarez i pregunta si els pressupostos estan tancats i diu que
troba a faltar  en el  pressupost  la  biblioteca del  Districte  7.  Que  veu a la Bibliotecària  del
Bibliopunt asseguda en un banc llegint al carrer amb dos nois i que és lamentable.

Respon  el  Sr.  Isaac  Albert  que  els  pressupostos  s’aproven  el  30  de  novembre  i  no  està
pressupostada la biblioteca del Districte 7. S'entén la demanda i la necessitat, però hem de
saber que és la Diputació qui dota de contingut les biblioteques i que no ho farà per ràtios, és
una decisió conjunta perquè és l'Ajuntament qui construeix l’edifici i la Diputació qui sustenta i
aporta els recursos per mantenir el servei.

S'acomiada i dona les gràcies als assistents. 

Pren la paraula la Sra. Josefina Merino, presidenta del Consell i agraeix la presència del Sr.
Isaac Albert, així com dels tècnics municipals. 

3. Informacions de presidència

En aquest punt la Sra. Merino informa del seguiment del procés participatiu “Amb tu millorem la
vida al teu barri. Per una ciutat saludable”, de les quatre propostes aprovades  la proposta 1
relativa a la «Campanya de conscienciació i millora de la neteja als barris» es va iniciar el 14 de
novembre al barri de Can Parellada i després passarà al barri de les Fonts. S’ha deixat material
a les cadires per tal que els consellers i s’informa que es farà especial menció en l’ús de la via
pública amb responsabilitat de les deixalles de cadascú.
La proposta 2 que demanava un «Augment de les activitats culturals i d’oci amb l’obertura dels
centres cívics els caps de Setmana» s’informa que hi ha previst un Show especial de Nadal el
17 de desembre i una activitat familiar nadalenca pel 18 de desembre.
En quan a la proposta 3 «Estudi de necessitats de la gent gran» es comunica que ja s’ha
realitzat una primera sessió i s’emplaça als consellers a que participin de la segona i última en
data 19 de desembre, al centre social de Les Fonts a les 11,30 hores.
I  per  finalitzar  aquest  punt  la  proposta  4  «Campanya  de  conscienciació  sobre  la  tinença
d’animals en espais públics urbans» s’informa de la campanya «El teu gos no té preu» i que
disposen de tota la informació als seus correus personals. 
I per finalitzar la proposta hi haurà una segona acció amb un taller que es realitzarà al Centre
Social de Les Fonts, el 30 de novembre, a les 18:00 hores, amb la col·laboració de l'entitat 4
Petjades.

La Presidenta del Consell Municipal informa de les properes activitats previstes al Districte 7:
-11 i 18 desembre, mercat d’artesania a Les Fonts
-25 novembre, dia contra la violència Masclista, ens trobarem a les 19 hores a la plaça
Iberia.
-26 novembre, dins del marc de la taula de disseminats, es farà una ruta pel Mopu.
-27 novembre, tenim la cursa solidària de l’IES Ègara i la Marató de TV3.
-17 desembre, show especial de Nadal de la Peña de la Tortilla.
-18 desembre, activitat familiar nadalenca solidaria de l’Ass Veïnal per la Unitat del nostre
Barri 
-27 desembre, visita del patge Xiu Xiu al Casal Cívic de Can Parellada
-el Belen de la Llar de Gent Gran que encara està per determinar la data d'inauguració.
-30 desembre corals a l'Església de Nostra Sra. Del Roser.
-5 de Gener, ens visitaran els reis d’orient al barri de Les Fonts i a Can Parellada
-Hi haurà tions esperant als infants en la Serra de Galliners
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Pren la  paraula el Sr.  Francisco Contreras i  demana col·laboració amb la Marató de TV3 i
comunica que no disposen de professional per arribar a informar de totes les activitats que fan.
Informa que estan preparant una rua amb un Tió gegant i que finalitzarà amb un taller infantil al
Centre Social.

En un altra punt d’informacions de presidència, la Sra. Merino informa dels 8 candidats a la
Sindicatura de Greuges:

- Pau Consola Párraga. Presentat per l’entitat Observatori Drets Socials de Terrassa.
- Mustapha Ben El Fassi Mezouar, presentat a títol personal.
- Manuel Pérez Díaz, presentat a títol personal.
- Ignasi Puig Ventalló, presentat a títol personal.
- Mónica Olmo Forte, presentat a títol personal.
- Cristina Valverde Molina,  presentada per les entitats  GAM Vallés,  AIDE,  AVV Barri

Ègara, AVV Ca n’Aurell,  Col.lectiu de dones de Ca n’Anglada, ACPAE i  Associació
Catalana Defensa Personal Científica.

- Miriam Esther Boira Salvia, presentat a títol personal.
- Juan Enrique Latorre Raez, presentat a títol personal.

Entre  els  dies  17  i  29  de  novembre  estarà  activa  la  fase  d’informació  i  difusió  de  les
candidatures. Us informem que el 15 de desembre de 9 a 20 hores, hi haurà un punt de votació
al  hall  del  casal  cívic  de  Can Parellada.  Poden votar  els  majors  de 16  anys que estiguin
empadronats en la ciutat. 

A partir del dia 17, els projectes presentats per les diferents candidatures estaran disponibles
per a la seva consulta al portal Participa a Terrassa.

Es cedeix la paraula al Sr. Chico i informa que els candidats estan en el comitè tècnic i anima a
tothom a participar per la importància de la figura que s’està escollint.

La Sra. Merino dona resposta a les preguntes formulades a l’anterior consell:

Sobre la demanda de parades de taxi al barri Les Fonts: el passat 19 d’octubre es va reunir el
servei de mobilitat amb les associacions de professionals del taxi de Terrassa i van tractar la
demanda de  posar  una  parada  de  taxis  al  barri  de Les  Fonts.  Ens  comuniquen que s’ha
desestimat la petició a causa de les demanes inexistents al barri, el gremi afirma que sense
parada estan donant cobertura i que no poden garantir la presencia continuada de taxis en una
parada fixa.

El Sr. Gabriel Zafra demanava informació sobre un incívic; el vehicle en qüestió és un camió
blanc, que va deixar runes a l’Avinguda Àfrica amb carrer Egipte, en data 4 d’octubre. Des de
districte, es va passar la informació que l’entitat va facilitar a l’inspector de Medi Ambient del
torn de tarda,  malauradament no es va poder sancionar perquè el  propietari  no resideix  a
Terrassa. Us informem que el tràmit que es fa quan un ciutadà comunica una infracció és que
els inspectors es presenten a la casa de l’infractor per tal de denunciar el fet, si la fotografia no
és presa pels inspectors no es pot fer la denuncia directament.

El Sr. Gabriel Zafra també va sol·licitar el número d’expedients i multes que s'han fet durant
aquest any per part dels inspectors de Medi Ambient; comunicar-vos que en data 27 d’octubre
s’han realitzat un total de 1.366 expedients derivats de l'actuació inspectora i s'han gravat 568
sancions. 

4. Precs i preguntes

El Sr. Chico demana faristols per a tots els consellers.
La presidenta farà la petició.
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El Sr. Contreras recorda que les proteccions dels contenidors son necessàries per evitar les
conseqüències de les actuacions dels porcs senglars.
Informa que el carrer de San Andreu està ple de sots i sol:licita asfalt.
Es queixa de les bateries de contenidors de l’Av. Vallés i de Bisbe Sanaüja pel gran volum de
deixades  a  l’àrea  de  contenidors  i  sol·licita  un  canvi  de  contenidors  o  més  freqüència  de
recollida.
Denuncia que al carrer Itàlia davant del Cap Antoni Creus hi ha desnivell i sots.
Demana una marquesina per la parada d’autobús per la plaça Joan Santamaria.
Sol·licita una adaptació de l’Avinguda Vallés per la circulació dels patinets.

La  Sra.  Herrera  demana  una  actuació  policial  amb  els  cotxes  que  hi  ha  mal  estacionats
constantment a l’Av. Vallés entre carrer Roma i Bisbe Sanaüja.
La presidenta traspassarà la petició a policia.

El Sr. Chico sol·licita una escomesa a la Plaça Joan Santamaria per fer activitats.

La Sra.  Herrera  comparteix  la  informació  que  el  Sr.  Isaac  Albert  li  ha  fet  arribar  sobre  la
modificació dels pressupostos d’Eco-Equip i informa que si que baixa respecte a l’any en curs
uns 3 milions d’euros.

El Sr. Chico manifesta que no entenc que si havia 22 milions per inversions al 2022 i si hi ha
12,9 milions pel 2023, si ja no s’han fet inversions al districte què es farà al 2023.
La presidenta informa que els pressupostos si no s’executen un any van per al següent, que és
té en compte la passarel·la i la posada en marxa de la línia d’autobús.

El Sr. Centelles demana alguna intervenció que solucioni els problemes de seguretat i risc d'ac-
cidents  derivats  de  l'estacionament  en  hores  d'entrada  i  sortides  escolars  al
carrer Alemanya a l’alçada de l’escola Francesc Aldea

La Sra. Creus informa de les activitats que estan engegant d’excursions i de tallers de salut
emocional i nutrició orientats a joves. 

5. Consultes de la ciutadania

No hi ha consultes de la ciutadania

La senyora Josefina Merino s'acomiada i dona les gràcies als consellers i conselleres per la 
seva assistència.

La presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta.

Secretària Presidenta

Antònia Fernández Pérez Josefina Merino Ramírez
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